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Proces – verbal 
încheiat azi 31.01.2023  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de  11 consilieri locali .   
           D-ul secretar general Nicolaita Viorel citeste procesul-verbal al sedintei anterioare .  

Supus la vot, procesul-verbal al sedintei anterioare, se aproba  cu 9 voturi pentru si 2 abtineri (Popa 
Liviu, Miu Valentin).  

D-na primar supune la vot ordinea de zi  mentionata in convocatorul nr. 188/25.01.2023,  se aproba 
in unanimitate . 
  D-ul presedinte Tudor  Nicusor citeste ordinea de zi : 
            1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  bugetului  local  de venituri si cheltuieli al Comunei  
Icoana pentru anul  2023  
           2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului iniţial pe anul 2023 al Serviciului Public de 
Alimentare cu Apă a comunei Icoana, jud. Olt, din subordinea Consiliului Local Icoana 
            3. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea H.C.L. Icoana nr. 16/27.04.2022 privind stabilirea 
salariilor de bază pentru funcțiile publice de conducere si executie, functiile contractuale de executie de la 
nivelul Primariei Comunei Icoana   
            4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea retelei scolare in baza avizului conform emis de I.S.J. 
OLT. 
            5. Întrebări, interpelări, petiţii . 
            D-ul presedinte Tudor  Nicusor citeste pct. 1 de pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  bugetului  local  de venituri si cheltuieli al Comunei  
Icoana pentru anul  2023  

      D-na primar, in calitate de  initiator, propune in conformitate  cu  art. 138, alin. (12) din  O.U.G. nr. 
57/2019 - Codul  administrativ, ca amendament la proiectul de hotarare, sa se aprobe modificarea bugetului 
initial, conform rapoartelor comp. financiar-contabil  nr. 217/30.01.2023 si nr. 222/31.01.2023 .  

      Supus la vot, amendamentul propus de d-na primar se aproba cu unanimitate de voturi . 
 D-na primar – am lucrat impreuna cu d-ul contabil, va va da el explicatiile necesare 
 D-ul contabil Matei Florin – a trebuit sa fac trei rapoarte in loc de un raport 
- A fost termenul de 45 zile in care sa-l aprobam 
- Nu am avut finantarea de la invatamant, sumele de la CJ Olt, de la AJFP Olt, trimestrializarea si 

contul de executie generat in Forexe 
- Cum am primit noi informatii, am venit in completare cu un nou raport 
- Explica rapoartele d-lor consilieri 
- La 51.10 am majorat cu 17-18% conform consultarii cu sindicatul 
- Azi se judeca la Curtea Constitutionala contestatia privind stabilirea indemnizatiilor pentru primar, 

viceprimar 
D-na primar – avem indemnizatiile la valoarea salariului minim brut din anul 2017, acum s-au gandit 

sa-l stabileasca la valoarea din 2021, inmultita cu coeficientii respectivi 
- Daca se maresc la noi, vor creste si indemnizatiile consilierilor, putem da liber si la majorarea 

salariilor angajatilor din primarie 
D-ul Matei Florin citeste sumele bugetului de venituri si cheltuieli al Comunei Icoana, pe capitolele 

bugetare de cheltuieli . 
D-na primar – numai azi au venit 2 indemnizatii de insotitor, o sa vedem daca ne incadram cheltuielile 
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D-ul contabil – 41000 lei am fost nevoiti sa punem si noi la Asistenta sociala, pe total oricum suntem 
descoperiti, indemnizatia de insotitor a crescut de la 1524 lei la 1898 lei. 

- La Salubritate si gestiunea deseurilor am pus de la noi in primele 2 trimestre, pana se incaseaza de 
la populatie 

- Investitia de la scoala n-am pus-o pe lista noastra de investitii, daca imi cer la finante, o trec pe lista 
D-ul contabil da citire Listei de investitii. 

D-na primar – la panouri solare este certificatul energetic in lucru, va fi pe terenul din spatele primariei, 
cca 3000 mp, ar produce curent pentru primarie, pentru incalzire, pentru scoli, iluminat public, este inclusa 
si o statie electrica 

- Spatiile verzi includ un foisor, alei 
- Pe PNRR nu prea se aproba  in localitatile cu mai putin de 2000 locuitori proiectul de canalizare 
- Au venit idei cu statii de epunrare din 2,3,4,5 gospodarii, sa aiba CF, a fost o gandire gresita, a fost 

o cacialma 
- Noi urmarim sa depunem proiectul de canalizare pe AFM, am actualizat proiectul, preturile, sunt 

increzatoare 
- La Modernizare DC 98, urmeaza sa semnez contractul de finantare, s-a castigat licitatia pentru toata 

lucrarea, dupa ce primul contractant a renuntat. Urmeaza sa semnez contractul de lucrare cu 
executantul . 

- Pe CNI depunem Amenajare teren sport 
- Gard Camin Floru, sa-l finalizam 
- Modernizare strazi, am facut 3 proiecte, nu stim daca primim finantare, putem face si cu bani de la 

noi, e depus pe CNI 
- Sistem supraveghere, e depus, asteptam clarificari 
- La Gard Dispensar, e din uluci, il modernizam 
- Gard Scoala Floru va fi acelasi model ca la Camin Floru 

D-na primar cere sa se consemneze ca d-ul Perieteanu Gheorghe il avertizeaza pe d-ul Stavre 
Cristea ca sare pe el, in urma discutiilor aprinse legate de calitatea asfaltarii existente in prezent si 
efectuata pe timpul d-lui Perieteanu . 

D-ul contabil – cei de la Alimentare cu apa au returnat o suma, mai au o diferenta 
D-ul Perieteanu Gheorghe – 1362 mii lei sunt la 51.10, cuprind si acea majorare? 
D-ul contabil – da 
D-ul Perieteanu Gheorghe – modernizare strazi pe sate, ne ajung banii sa terminam? 
D-na primar – s-au facut documentatii, facem cat putem 
D-ul Perieteanu Gheorghe – aveti proiect de hotarare majorare salarii la contractuali 
D-ul contabil – este salariul minim pe economie sub care nu trebuie sa existe niciun salariu, sofer si 

ingrijitor, gradatia 0 
Supus la vot, punctul 1 de pe ordinea de zi,  cu amendamentul propus de d-na primar, se aproba cu 

unanimitate de voturi astfel fiind adoptata hotararea nr. 1 . 
            D-ul presedinte Tudor  Nicusor citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
            2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului iniţial pe anul 2023 al Serviciului Public de 
Alimentare cu Apă a comunei Icoana, jud. Olt, din subordinea Consiliului Local Icoana 

D-ul contabil Matei Florin – nivelul total al veniturilor 98691 lei, cu care se incadreaza in maximul 
incasarilor de anul trecut 

- Anul trecut au avut pe 2/3 din an incasari, ceea ce ii determina sa incaseze, acum ar avea toata 
documentatia pentru stabilirea pretului la apa 

- Anul acesta nu le-am mai dat subventie 
- ANRSC avizeaza pretul 

Se supune la vot punctul 2 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 2 . 
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            D-ul presedinte Tudor  Nicusor citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
             3. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea H.C.L. Icoana nr. 16/27.04.2022 privind stabilirea 
salariilor de bază pentru funcțiile publice de conducere si executie, functiile contractuale de executie de la 
nivelul Primariei Comunei Icoana   

D-na primar – s-a mai discutat acest punct 
Se supune la vot punctul 3 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 3 . 

            D-ul presedinte Tudor  Nicusor citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 
             4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea retelei scolare in baza avizului conform emis de I.S.J. 
Olt. 

D-na primar – am primit avizul pentru organizarea retelei scolare pentru anul 2023-2024 
- Ramanem la aceeasi structura 

Se supune la vot punctul 4 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 4 . 

 D-ul presedinte Tudor  Nicusor citeste pct. 5 de pe ordinea de zi 
5. Întrebări, interpelări, petiţii .    

  D-na primar – in sedinta din noiembrie ne-a inaintat d-ul Perieteanu Gheorghe o solicitare legata de 
sumele, valorile unor contracte cu terte societati 

- In sedinta din noiembrie am expus fiecare valoare in parte, asa cum s-a cerut 
- D-ul Perieteanu Gheorghe a intentat in instanta un proces prin care cere sa i se puna la dispozitie 

contractele 
- Toate contractele, achizitiile publice sunt publice 
- Asa cum a intrat si d-ul Perieteanu in SICAP, poate intra orice persoana 
- Contractele, facturile, documentele financiar-contabile sunt verificate de organele abilitate 
- D-ul Perieteanu spune ca mai multi consilieri au cerut, care ar fi aceia nu se stie 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 
 

        Preşedinte ,              Întocmit , 
       Tudor  Nicusor                                        Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


